
COLOR MEDVODE

Sanacijski program se uresničuje

Delovna organizacija COLOR,
ki ima že več kot 150 let dolgo tradi-
cijo in zaposluje okoli 700 delavcev,
je pred trenii leti zašla v hude teža-
ve. Sprejeli so sanacijski program,
katerega zdaj izvajajo. Kako, smo
se pogovarjali z njihovim direktor-
jem dipl. ekonomistom Rihardom
JEREBICEM.

,,Lanskoletno poslovanje smo
zaključili brez izgub. To bo solidno
izhodišče za dokaj uspešno poslova-
nje v tem letu, seveda ob normalnih
pogojih gospodarjenja. Bistvenih
sprememb ali načrtov v letu 1989 ni-
mamo. Načrtujemo odpravljanje
vsaj dela ekoloških problemov, v
kar bomo vložili veliko denarja. Ra-
čunamo, da bo obseg poslovanja
nekje na isti ravni kot je bil lani.
Novih vlaganj in novih programov
letos ne bo, pač skušamo sedanje
stanje obdržati, našo poslovnost in
kakovost pa dvigniti na višjo
raven."

Kak.šen je obseg vaše proizvodnje
in kotiko izvažate?

Celotna proizvodnja je okoli
45.000 ton letno, od tega 15 tisoč
umetnih stnol, ostalo pa so prema-
zna sredstva. lmamo zagotovljene
zunanje trge, na katerih se bomo
poskušali obdržati in še utrditi. Na
klirinško tržišče bomo izvažali toli-
ko kot doslje. V Sovjetski zvezi de-
nimo iztržimo za premaze okli 7 mi-
lijonov dolarjev, kar je za naše ra-
zmere dovolj, medtem, ko imamo
možnosti da na zahodne trge več
izvozimo. Vendar je to odvisno od
rentabilnosti tega izvoza, od naše

ekonomske politike in dohodkovne
stimulacije izvoznikov.

Color Medvode sicer izvaža peti-
no svoje proizvodnje, od tega dve
tretjini na vzhodni trg.

Proizvajamo najširšo paleto pre-
maznih sredstev za potrebe gradbe-
ništva, lesne industrije in še katere.

Letos bomo še bolj odJočno uve-
ljavljali ladijski program, ki je na za-
hodnem tržišču zelo iskan.

Na vprašanje o domači konku-
renci, je Rihard Jerebic nadaljeval:

,,Spadamo med štiri večje delov-
ne organizacije v Jugoslaviji (DU-
GA Beograd, CROMOS Zagreb,
HELIOS Domžale in COLOR Me-
dvode). Po obsegu in velikosti so
približno vse enake. Vseh delovnih
organizacij v naši branži pa je okoli
40. Konkurenca na našem trgu je
zelo velika. Zdaj nam pa konkuren-
eo delajo še uvozniki. Celotna proi-
zvodnja je vredna 60 milijonov do-
larjev, od tega okoli 15 milijonov
iztržimo od izvoza.

Ob tej priložnosti bi rad povedal,
da smo pripravljeni na pogoje tr-
žnega gospodarjenja in pozdravlja-
mo napovedane reforme, zlasti go-
spodarsko.

Želimo, da bi novoizvoljena vla-
da bila bolj učinkovita kot Mikuli-
čeva. Želimo delati v čim boljših go-
spodarskih pogojih, kajti samo od
teh in naše učinkovitosti in kakovo-
sti je odvisno kako se bomo uve-
ljavljali na domačem trgu in zlasti na
svetovnem irgu."
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